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Protokół LVI/23 

sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego 

w dniu 30 stycznia 2023 r. 

 

Obrady odbyły się w sali Kameralnej Filharmonii Świętokrzyskiej w Kielcach.  

 

Obradom przewodniczył Przewodniczący Sejmiku, Andrzej Pruś. 

 

Obrady rozpoczęły się o godz. 11:10 i trwały do godz. 14:05.  

 

Nad prawidłowym przebiegiem obrad czuwali: mec. Magdalena Dębicka - Goworek  

oraz mec. Przemysław Kaleta. 

 

Radni otrzymali następujący porządek obrad: 

 

1. Otwarcie LVI sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego przez Przewodniczącego 

Sejmiku – Pana Andrzeja Prusia. 

2.  Stwierdzenie kworum. 

3. Zgłoszenie wniosków o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

4. Wybór sekretarzy obrad. 

5. Głosowanie nad wnioskami o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad sesji. 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały zmieniającej Uchwałę Nr V/72/2019 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 25 lutego 2019 r. w sprawie określenia 

Szczegółowych wymogów dotyczących opracowania Raportu o stanie województwa 

świętokrzyskiego: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Marszałka Województwa Pana 

Andrzeja Bętkowskiego, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

7. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Planu 

zagospodarowania przestrzennego województwa świętokrzyskiego: 
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a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – wystąpienie 

Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

8. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w Kielcach przy ul. Artwińskiego, oznaczonej 

 w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 0015, jako działki nr 931/10 o pow. 1,7871 

ha i nr 931/14 o pow. 10,1587 ha, na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki 

Cieplnej sp. z o.o. z siedzibą w Kielcach: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

9. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej  

w Kielcach przy ul. Jagiellońskiej, oznaczonej w ewidencji gruntów  

i budynków, w obrębie 0015, jako działka nr 393/20 o pow. 1,1718 ha, na rzecz Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o.o. z siedzibą w Kielcach: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

10. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w Kielcach przy ul. Artwińskiego, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 0015, jako działka nr 393/16 o pow. 0,3763 
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ha, na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o.o.  

z siedzibą w Kielcach: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

11. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w Kielcach przy ul. Grunwaldzkiej, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 0015, jako działka nr 390/13 o pow. 5,6559 

ha, na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o.o.  

z siedzibą w Kielcach: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 

12. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością 

przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w gminie Stąporków, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 

Czarniecka Góra, jako działka nr 46/2 o pow. 4,6586 ha, na rzecz PGE Dystrybucja S.A. 

z siedzibą w Lublinie: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Marka Jońcy,  

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

d) dyskusja, 

e) głosowanie uchwały. 
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13. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie powierzenia Województwu Łódzkiemu zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym na linii 

komunikacyjnej Skarżysko-Kamienna – gr.  województwa – Łódź Fabryczna na odcinku 

od Skarżyska-Kamiennej do granicy województwa świętokrzyskiego  

i przyjęcia od Województwa Łódzkiego zadania organizacji publicznego transportu 

zbiorowego w transporcie kolejowym na linii komunikacyjnej Skarżysko-Kamienna – gr. 

województwa – Łódź Kaliska na odcinku od Łodzi Kaliskiej do granicy województwa 

łódzkiego, w rozkładach jazdy pociągów 2022/2023, 2023/2024, 2024/2025, 2025/2026, 

2026/2027 i 2027/ 2028: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Członka Zarządu Pana Tomasza 

Jamki, 

b) stanowisko Komisji Strategii Rozwoju, Promocji i Współpracy z Zagranicą – 

wystąpienie Przewodniczącego Komisji Pana Grzegorza Banasia, 

c) stanowisko Komisji Samorządu Terytorialnego – wystąpienie Przewodniczącego    

  Komisji Pana Macieja Gawina, 

d) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Pani 

Magdaleny Zieleń, 

e)  dyskusja, 

f) głosowanie uchwały. 

14. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 2040: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa Pani                 

Marii Fidzińskiej – Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

     Pani Magdaleny Zieleń, 

c)  dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 

15. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie województwa na 2023 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały - wystąpienie Skarbnika Województwa Pani Marii     

   Fidzińskiej - Dziurzyńskiej, 

b) stanowisko Komisji Budżetu i Finansów - wystąpienie Przewodniczącej Komisji  

   Pani Magdaleny Zieleń, 

c) dyskusja, 

d) głosowanie uchwały. 
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16. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej 

przez Komisję Rewizyjną w Wojewódzkim Ośrodku Ruchu Drogowego w Kielcach  

w przedmiocie działalności statutowej jednostki w dobie pandemii SARS-CoV-2: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Pani Agaty Binkowskiej, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

17. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji 

Rewizyjnej na 2023 rok: 

a) przedstawienie projektu uchwały – wystąpienie Przewodniczącej Komisji Rewizyjnej 

Pani Agaty Binkowskiej, 

b) dyskusja, 

c) głosowanie uchwały. 

18. Interpelacje i zapytania. 

19. Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między 

sesjami. 

20. Informacja Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach 

podejmowanych pomiędzy sesjami. 

21. Sprawy różne. 

22. Zamknięcie LVI sesji Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Stosownie do rozporządzenia Parlamentu Europejskiego i Rady (UE) 2016/679  

z 27 kwietnia 2016r. w sprawie ochrony osób fizycznych w związku z przetwarzaniem danych 

osobowych i w sprawie swobodnego przepływu takich danych oraz uchylenia dyrektywy 

95/46/WE (RODO) uczestnicy sesji zostali zapoznani z komunikatem, że przebieg obrad będzie 

transmitowany on-line na stronie internetowej Województwa Świętokrzyskiego.   

 

Nagranie z przebiegu obrad odzwierciedlające pełne wypowiedzi osób uczestniczących w sesji 

Sejmiku wraz z ich transkrypcją jest udostępnione w Biuletynie Informacji Publicznej oraz 

na stronie samorządu województwa pod linkiem: 

https://www.swietokrzyskie.pro 

 

 

 

https://www.swietokrzyskie.pro/
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Przebieg posiedzenia: 

 

Ad 1. 

Przewodniczący Sejmiku otworzył obrady LVI sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

Następnie powitał radnych zgodnie z załączoną listą obecności (zał. nr 1), Zarząd 

Województwa na czele z Andrzejem Bętkowskim - Marszałkiem Województwa, Skarbnik 

Województwa - Marię Fidzińską - Dziurzyńską, Sekretarza Województwa - Mariusza 

Bodo, zaproszonych gości obecnych na sali oraz wszystkich, którzy śledzili obrady poprzez 

stronę internetową Województwa (zał. nr 2 i 3).  

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych, o zalogowanie się do systemu eSesja oraz 

otwarcie zakładki z LVI sesją. 

 

Ad 2.  

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Ad 3. 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że za pośrednictwem systemu eSesja radni otrzymali 

w statutowym terminie porządek obrad.  

 

Następnie zapytał, czy są wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku obrad? 

Radny Paweł Krakowiak - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji  

w imieniu Komisji zgłosił wniosek o rozszerzenie porządku obrad o punkt dotyczący 

rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku Zarządowi Województwa 

Świętokrzyskiego zgodnie z właściwością w części dotyczącej zmian  

w Uchwale Nr XXII/292/20 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 29 czerwca 2020 

roku w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa świętokrzyskiego ograniczeń  

i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw (zał. nr 4). 
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Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekt uchwały został złożony na piśmie, 

stosownie do § 90 ust. 1 Statutu Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Stosownie do § 72 ust 2a Statutu Województwa Świętokrzyskiego Przewodniczący Sejmiku 

otworzył dyskusję nad zgłoszonym projektem uchwały. 

 

Głos w dyskusji zabierali:  

radny Paweł Krakowiak, radny Arkadiusz Bąk. 

 

Radny Artur Konarski - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska  

w imieniu Komisji zgłosił dwa wnioski o rozszerzenie porządku obrad 

 o następujące punkty: 

- rozpatrzenie projektu uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie sytuacji na rynku zbóż  

w województwie świętokrzyskim (zał. nr 5). 

- rozpatrzenie projektu uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie powołania Funduszu 

Gwarancyjnego chroniącego rolników przed nieuczciwymi praktykami handlowymi 

 (zał. nr 6). 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że projekty uchwał zostały złożone na piśmie, 

stosownie do § 90 ust. 1 Statutu Województwa Świętokrzyskiego. 

 

Stosownie do § 72 ust 2a Statutu Województwa Świętokrzyskiego Przewodniczący Sejmiku 

otworzył dyskusję nad zgłoszonymi projektami uchwał. 

 

Głos w dyskusji zabierali: radny Artur Konarski, radny Marek Strzała - 

Wiceprzewodniczący Sejmiku.  

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał, czy są inne wnioski o zmianę lub uzupełnienie porządku 

obrad? 

Więcej wniosków nie zgłoszono. 

 

Ad 4.  

Na sekretarzy obrad Przewodniczący Sejmiku zaproponował kandydatury radnych: 

Agnieszki Buras oraz Józefa Bryka. 
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Następnie zapytał, czy kandydaci wyrażają zgodę? 

Radni wyrazili zgodę. 

Przewodniczący Sejmiku poprosił radnych o potwierdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

W dalszej kolejności poddał pod głosowanie wybór sekretarzy obrad w osobach radnych: 

Agnieszki Buras oraz Józefa Bryka. Zapytał, kto z radnych jest za powołaniem sekretarzy, 

kto jest przeciwny, kto się wstrzymał od głosowania. 

 

Przewodniczący Sejmiku stwierdził, że Sejmik dokonał wyboru sekretarzy obrad 

jednogłośnie tj. 25 głosami „za”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 7 do protokołu. 

 

Ad 5.  

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że zgodnie z art. 21 ust. 2 ustawy  

o samorządzie województwa Sejmik może wprowadzić zmiany w porządku obrad bezwzględną 

większością głosów ustawowego składu Sejmiku. 

 

Następnie poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, 

że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wnioski w kolejności ich zgłaszania. 

 

Jako pierwszy poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku obrad 

 o punkt dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku Zarządowi 

Województwa Świętokrzyskiego zgodnie z właściwością w części dotyczącej zmian w 

Uchwale Nr XXII/292/20 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia  

29 czerwca 2020 roku w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa świętokrzyskiego 

ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. 
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Zapytał, kto z radnych jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał 

od głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Sejmiku tj. 24 głosami „za” przy 2 głosach „wstrzymujących się”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 8 do protokołu. 

 

Następnie Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek o rozszerzenie porządku 

obrad o punkt dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie 

sytuacji na rynku zbóż w województwie świętokrzyskim. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Sejmiku tj. 23 głosami „za”, przy 1 głosie „przeciw” i 2 głosach 

„wstrzymujących się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 9 do protokołu. 

 

W dalszej części Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie wniosek  

o wprowadzenie do porządku obrad o punkt dotyczący rozpatrzenia projektu uchwały 

przyjmującej stanowisko w sprawie powołania Funduszu Gwarancyjnego chroniącego 

rolników przed nieuczciwymi praktykami handlowymi. Zapytał, kto z radnych 

jest za przyjęciem wniosku, kto jest przeciw, kto się wstrzymał od głosowania. 

 

Wniosek w ww. sprawie został przyjęty przez Sejmik bezwzględną większością głosów 

ustawowego składu Sejmiku tj. 25 głosami „za”, przy 1 głosie „wstrzymującym się”. 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 10 do protokołu. 

 Przewodniczący Sejmiku po przyjęciu wniosków poinformował, że: 

Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie przekazania wniosku Zarządowi Województwa 

Świętokrzyskiego zgodnie z właściwością w części dotyczącej zmian  

w Uchwale Nr XXII/292/20 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 29 czerwca 2020 

roku w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa świętokrzyskiego ograniczeń  

i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw zostanie 

uwzględnione w punkcie 18 porządku obrad. 
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Rozpatrzenie projektu uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie sytuacji na rynku zbóż  

w województwie świętokrzyskim zostanie uwzględnione w punkcie 19 porządku obrad.  

Rozpatrzenie projektu uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie powołania Funduszu 

Gwarancyjnego chroniącego rolników przed nieuczciwymi praktykami handlowymi zostanie 

uwzględnione w punkcie 20 porządku obrad. 

 

Pozostałe punkty porządku zmienią odpowiednio kolejność. 

 

Poprosił radnych o aktualizację porządku obrad na tabletach.   

 

Ad 6. 

Radni otrzymali projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr V/72/2019 Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego z dnia 25 lutego 2019 r. w sprawie określenia Szczegółowych wymogów 

dotyczących opracowania Raportu o stanie województwa świętokrzyskiego (zał. nr 11). 

 

Andrzej Bętkowski - Marszałek Województwa przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie 

wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Radny Grzegorz Banaś - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr 125/23 stanowi zał. nr 12). 

 

Przewodnicząc Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabierał: radny Arkadiusz Bąk. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, 

tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały zmieniający Uchwałę Nr V/72/2019 Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego z dnia 25 lutego 2019 r. w sprawie określenia Szczegółowych 

wymogów dotyczących opracowania Raportu o stanie województwa świętokrzyskiego. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

Uchwała Nr LVI/684/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik większością głosów 
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 tj. 18 głosami „za”, 1 głosie „przeciw” i 8 głosach „wstrzymujących się” i stanowi  

zał. nr 13 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 14 do protokołu. 

 

Radny Arkadiusz Bąk zgłosił, że pomyłkowo zagłosował „przeciw” a chciał „wstrzymać się” 

od głosu.  

 

Ad 7.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia Planu 

zagospodarowania przestrzennego województwa świętokrzyskiego (zał.nr 15) 

 

Marek Jońca - Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł  

o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że w podejmowanej uchwale zajdzie potrzeba 

dokonania korekty o charakterze redakcyjnym. W związku z tym, że projekt uchwały był 

przyjmowany na posiedzeniu Zarządu w 2022 roku w tytule uchwały należy wykreślić wyrazy: 

„2022 roku” a zamienić na wyrazy: „2023 roku”. 

 

Radny Grzegorz Banaś - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr127/23 stanowi zał. nr 15). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum 

w systemie eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, 

tym samym zachowane było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

Planu zagospodarowania przestrzennego województwa świętokrzyskiego. Zapytał, 

kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 
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Uchwała Nr LVI/685/23 w ww. sprawie została przyjęta przez Sejmik jednogłośnie  

tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 16 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 17 do protokołu. 

 

 

 

Ad 8-12. 

 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 8-12 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność 

Województwa Świętokrzyskiego, położonej w Kielcach przy ul. Artwińskiego, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 0015, jako działki nr 931/10  

o pow. 1,7871 ha i nr 931/14 o pow. 10,1587 ha, na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej sp. z o.o. z siedzibą w Kielcach (zał. nr 18), 

- wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność 

Województwa Świętokrzyskiego, położonej w Kielcach przy ul. Jagiellońskiej, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 0015, jako działka nr 393/20  

o pow. 1,1718 ha, na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o.o.  

z siedzibą w Kielcach (zał. nr 19), 

- wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność 

Województwa Świętokrzyskiego, położonej w Kielcach przy ul. Artwińskiego, oznaczonej w 

ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 0015, jako działka nr 393/16  

o pow. 0,3763 ha, na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o.o.  

z siedzibą w Kielcach (zał. nr 20), 

- wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność 

Województwa Świętokrzyskiego, położonej w Kielcach przy ul. Grunwaldzkiej, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie 0015, jako działka nr 390/13  

o pow. 5,6559 ha, na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o.o.  

z siedzibą w Kielcach (zał. nr 21). 
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- w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej 

własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej w gminie Stąporków, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Czarniecka Góra, jako działka 

 nr 46/2 o pow. 4,6586 ha, na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie  

(zał. nr 22). 

 

Marek Jońca - Członek Zarządu przedstawił ww. projekty uchwał, a następnie wniósł  

o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Radny Grzegorz Banaś - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów 

uchwał przez Komisję (Opinie Nr 128/23 – Nr 132/23 stanowią zał. nr 23,24,25,26 i 27). 

 

Radna Magdalena Zieleń - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała  

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 302/23 –  

Nr 306/23 stanowią zał. nr 28, 29,30,31 i 32). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył łączną dyskusję do pkt 8-12 z porządku obrad. 

 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w Kielcach przy ul. Artwińskiego, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków,w 

obrębie 0015, jako działki nr 931/10 o pow. 1,7871 ha i nr 931/14 o pow. 10,1587 ha, na rzecz 

Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o.o.  

z siedzibą w Kielcach. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 
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Uchwała Nr LVI/686/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie  

     tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 33 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 34 do protokołu. 

 

W dalszej kolejności Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt  

w sprawie wyrażenia zgody wyrażenia zgody na obciążenie służebnością przesyłu 

nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, położonej  

w Kielcach przy ul. Jagiellońskiej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków, 

 w obrębie 0015, jako działka nr 393/20 o pow. 1,1718 ha, na rzecz Miejskiego 

Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o.o. z siedzibą w Kielcach. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LVI/687/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie  

    tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 35 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 36 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonej w Kielcach przy ul. Artwińskiego, oznaczonej w ewidencji 

gruntów i budynków, w obrębie 0015, jako działka nr 393/16  

o pow. 0,3763 ha, na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa Energetyki Cieplnej sp. z o.o.  

z siedzibą w Kielcach. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, 

kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LVI/688/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie 

 tj.26 głosami „za” i stanowi zał. nr 37 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 38 do protokołu. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na obciążenie 

służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa Świętokrzyskiego, 

położonej w Kielcach przy ul. Grunwaldzkiej, oznaczonej w ewidencji gruntów i budynków,  
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w obrębie 0015, jako działka nr 390/13 o pow. 5,6559 ha, na rzecz Miejskiego Przedsiębiorstwa 

Energetyki Cieplnej sp. z o.o. z siedzibą w Kielcach. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LVI/689/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie  

     tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 39 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 40 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody 

na obciążenie służebnością przesyłu nieruchomości stanowiącej własność Województwa 

Świętokrzyskiego, położonej w gminie Stąporków, oznaczonej  

w ewidencji gruntów i budynków, w obrębie Czarniecka Góra, jako działka nr 46/2 o pow. 

4,6586 ha, na rzecz PGE Dystrybucja S.A. z siedzibą w Lublinie. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LVI/690/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie  

     tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 41 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 42 do protokołu. 

 

Ad 13. 

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie powierzenia Województwu Łódzkiemu zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym na linii 

komunikacyjnej Skarżysko-Kamienna – gr.  województwa – Łódź Fabryczna na odcinku  

od Skarżyska-Kamiennej do granicy województwa świętokrzyskiego i przyjęcia  

od Województwa Łódzkiego zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego  

w transporcie kolejowym na linii komunikacyjnej Skarżysko-Kamienna – gr. województwa – 

Łódź Kaliska na odcinku od Łodzi Kaliskiej do granicy województwa łódzkiego, w rozkładach 

jazdy pociągów 2022/2023, 2023/2024, 2024/2025, 2025/2026, 2026/2027 i 2027/ 2028  

(zał. nr 43). 

 

Tomasz Jamka - Członek Zarządu przedstawił ww. projekt uchwały, a następnie wniósł 

o przyjęcie go przez Sejmik. 
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Radny Grzegorz Banaś - Przewodniczący Komisji Strategii Rozwoju, Promocji 

 i Współpracy z Zagranicą poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu 

uchwały przez Komisję (Opinia Nr126/23 stanowi zał. nr 44). 

 

Radny Maciej Gawin - Przewodniczący Komisji Samorządu Terytorialnego 

poinformował o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia 

Nr 65/23 stanowi zał. nr 45). 

 

Radna Magdalena Zieleń - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

 o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektu uchwały przez Komisję (Opinia Nr 301/23 

stanowi zał. nr 46). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. Następnie poddał pod 

głosowanie projekt uchwały w sprawie powierzenia Województwu Łódzkiemu zadania 

organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym na linii 

komunikacyjnej Skarżysko-Kamienna – gr.  województwa – Łódź Fabryczna na odcinku od 

Skarżyska-Kamiennej do granicy województwa świętokrzyskiego i przyjęcia od Województwa 

Łódzkiego zadania organizacji publicznego transportu zbiorowego w transporcie kolejowym 

na linii komunikacyjnej Skarżysko-Kamienna – gr. województwa – Łódź Kaliska na odcinku 

od Łodzi Kaliskiej do granicy województwa łódzkiego, w rozkładach jazdy pociągów 

2022/2023, 2023/2024, 2024/2025, 2025/2026, 2026/2027 i 2027/ 2028. Zapytał, kto z radnych 

jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr LVI/691/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie 

 tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 47 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 48 do protokołu. 

 

Przewodniczący Sejmiku ogłosił 15minutową przerwę. 
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Po przerwie wznowiono obrady. 

 

Ad 14 i 15. 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnych z pytaniem, czy punkty: 14 i 15 z porządku 

obrad mogą być omówione łącznie. Radni nie zgłosili sprzeciwu. 

 

Radni otrzymali projekty uchwał w sprawach: 

- zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 

2040 (zał. nr 49), 

- zmian w budżecie województwa na 2023 rok (zał. nr 50). 

 

Maria Fidzińska-Dziurzyńska - Skarbnik Województwa, przedstawiła ww. projekty 

uchwał, a następnie wniosła o przyjęcie ich przez Sejmik. 

 

Radna Magdalena Zieleń - Przewodnicząca Komisji Budżetu i Finansów poinformowała 

o pozytywnym zaopiniowaniu ww. projektów uchwał przez Komisję (Opinie Nr 299/23 

i 300/23 stanowią zał.nr 51,52). 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję do pkt 14 i 15 z porządku obrad. 

Głos w dyskusji zabierał: radny Andrzej Swajda. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Województwa Świętokrzyskiego na lata 2023 – 2040. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem 

uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania? 

Uchwała Nr LVI/692/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie 

     tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 53 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 54 do protokołu. 
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Następnie poddał pod głosowanie projekt w sprawie zmian w budżecie województwa na 2023 

rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania? 

 

Uchwała Nr LVI/693/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie 

    tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 55 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi załącznik nr 56 do protokołu. 

 

 

 

Ad 16.  

Radni otrzymali projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli przeprowadzonej przez 

Komisję Rewizyjną w Wojewódzkim Ośrodku Ruchu Drogowego w Kielcach w przedmiocie 

działalności statutowej jednostki w dobie pandemii SARS-CoV-2 wraz  

z protokołem kontroli wraz z protokołem Nr 16/2022 Komisji Rewizyjnej Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego (zał. nr 57,58). 

 

Radna Agata Binkowska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła ww. projekt 

uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 26 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przyjęcia wyników kontroli 

przeprowadzonej przez Komisję Rewizyjną w Wojewódzkim Ośrodku Ruchu Drogowego w 

Kielcach w przedmiocie działalności statutowej jednostki w dobie pandemii SARS-CoV-2 

wraz z protokołem kontroli wraz z protokołem Nr /2022 Komisji Rewizyjnej Sejmiku 

Województwa Świętokrzyskiego. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 
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Uchwała Nr LVI/694/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie 

     tj. 26 głosami „za” i stanowi zał. nr 59 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 60 do protokołu. 

 

Ad 17.  

Radni otrzymali projekt   uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli Komisji Rewizyjnej 

na 2023 rok (zał. nr 61). 

 

Radna Agata Binkowska - Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej przedstawiła ww. projekt 

uchwały, a następnie wniosła o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głos w dyskusji zabierał: radny Andrzej Swajda.  

 

Po zamknięciu dyskusji Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie 

eSesja. Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane 

było kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

Następnie poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie zatwierdzenia planu kontroli 

Komisji Rewizyjnej na 2023 rok. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest 

przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/695/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie  

    tj. 27 głosami „za” i stanowi zał. nr 62 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 63 do protokołu. 

 

 Ad 18.  

Radnym udostępniono projekt uchwały w sprawie przekazania wniosku Zarządowi 

Województwa Świętokrzyskiego zgodnie z właściwością w części dotyczącej zmian  

w Uchwale Nr XXII/292/20 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia  

29 czerwca 2020 roku w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa świętokrzyskiego 
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ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw 

(zał. nr 4). 

 

Radny Paweł Krakowiak - Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji 

przedstawił projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

 

Głos w dyskusji zabierali:  

Radny Arkadiusz Bąk, radny Paweł Krakowiak, radny Marek Jońca - Członek Zarządu, 

radny Andrzej Pruś - Przewodniczący Sejmiku. 

 

Radny Arkadiusz Bąk zgłosił wniosek formalny o przekazanie dokumentu do Komisji  

Skarg, Wniosków i Petycji. 

 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radców prawnych o wyjaśnienie jakie 

zastosować rozwiązanie dla ww. projektu uchwały. 

 

mec. Magdalena Dębicka – Goworek z Biura Radców Prawnych UMWŚ wyjaśniła,  

że uchwała spełnia wszelkie wymogi i należy ją przekazać do pracy Zarządowi Województwa 

ze względu na to, że zgodnie z ustawą o ochronie środowiska inicjatywę uchwałodawczą 

posiada wyłącznie Zarząd Województwa. Zarząd opracowuje projekt uchwały i przedstawia 

do zaopiniowania i do konsultacji społecznych. Odpowiednie służby będą mogły to zrobić we 

właściwym trybie i w pełnym zakresie. I tak przygotowany projekt uchwały zostanie Państwu 

przedstawiony i będzie możliwość zagłosowania. 

 

Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do radnego Arkadiusza Bąka z pytaniem  

czy nadal podtrzymuje swój wniosek? 

 

Radny Arkadiusz Bąk potwierdził, że wniosek podtrzymuje. 

 

Głos zabrał Przewodniczący Sejmiku wyjaśnił, że Samorząd Województwa nie ma zbyt wiele 

czasu na podejmowanie decyzji. Przypomniał, że pierwszą datą graniczną jest  

1 lipca br. Jest to termin, w którym najstarsze piece powinny zostać usunięte. A do tego czasu 
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ma powstać projekt uchwały, mają się odbyć konsultacje społeczne i Sejmik ma podjąć debatę 

nad ewentualną zmianą tej uchwały. Jeżeli uważacie Państwo, że mamy na to dużo czasu, nie 

negując dobrych chęci, które mieliśmy w 2019 i 2020 roku przyjmując takie obostrzenia,  

bo dyskusje na ten temat były. Dzisiaj sytuacja troszkę się zmieniła od 2019 roku, kiedy  

te konsultacje się odbywały i to Państwu radnym daję pod rozwagę. Wyraził obawę, że jeżeli 

radni przychylą się do wniosku radnego Bąka, Sejmik może nie zdążyć przed pierwszym lipca 

br. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej 

podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym zachowane było kworum 

wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przed przystąpieniem do głosowania Przewodniczący Sejmiku zwrócił się do mec. 

Magdalena Dębicka – Goworek z pytaniem czy ewentualnie przyjęcie wniosku  

i odesłanie uchwały do prac w Komisji nie będzie naruszeniem zapisów statutu czy też ustawy 

o ochronie środowiska w tym zakresie.  

 

Ponownie głos zabrała mec. Magdalena Dębicka – Goworek poinformowała,  

że przekazanie tego projektu do Komisji opóźni prace legislacyjne. Przypomniała,  

że inicjatywa uchwałodawcza należy tylko do Zarządu Województwa. Komisja Skarg, 

Wniosków i Petycji w tym przypadku nie posiada inicjatywy do zmiany „uchwały 

antysmogowej”. 

 

Po zakończeniu wypowiedzi mecenas Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie 

wniosek formalny o przekazanie dokumentu do Komisji. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem wniosku, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 

 

 Wniosek w ww. sprawie nie uzyskał wymaganej większości głosów Sejmiku: „za” wnioskiem 

głosowało 9 radnych, przy 12 głosach „przeciwnych” i 4 głosach „wstrzymujących się”. 

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 64 do protokołu. 
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Następnie Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja.  

Na tej podstawie ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym zachowane było 

kworum wymagane do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały w sprawie przekazania 

wniosku Zarządowi Województwa Świętokrzyskiego zgodnie z właściwością w części 

dotyczącej zmian w Uchwale Nr XXII/292/20 Sejmiku Województwa Świętokrzyskiego z dnia 

29 czerwca 2020 roku w sprawie wprowadzenia na obszarze województwa świętokrzyskiego 

ograniczeń i zakazów w zakresie eksploatacji instalacji, w których następuje spalanie paliw. 

Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/696/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie  

     tj. 27 głosami „za” i stanowi zał. nr 65 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 66 do protokołu. 

 

Ad 19.  

Radnym udostępniono projekt uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie sytuacji na rynku 

zbóż w województwie świętokrzyskim (zał. nr 5). 

 

Radny Artur Konarski - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił 

projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 27 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały przyjmującej stanowisko  

w sprawie sytuacji na rynku zbóż w województwie świętokrzyskim. Zapytał, kto z radnych jest 

za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał się od głosowania. 
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Uchwała Nr LVI/697/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie  

     tj. 27 głosami „za” i stanowi zał. nr 67 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 68 do protokołu. 

 

Ad 20.  

Radnym udostępniono projekt uchwały przyjmującej stanowisko w sprawie powołania Funduszu 

Gwarancyjnego chroniącego rolników przed nieuczciwymi praktykami handlowymi (zał. nr 6). 

 

Radny Artur Konarski - Przewodniczący Komisji Rolnictwa i Ochrony Środowiska przedstawił 

projekt uchwały, a następnie wniósł o przyjęcie go przez Sejmik. 

 

Przewodniczący Sejmiku otworzył dyskusję. 

Głosów w dyskusji nie było. 

 

Przewodniczący Sejmiku poprosił o sprawdzenie kworum w systemie eSesja. Na tej podstawie 

ustalono, że w sesji uczestniczyło 25 radnych, tym samym zachowane było kworum wymagane 

do podejmowania prawomocnych uchwał. 

 

Przewodniczący Sejmiku poddał pod głosowanie projekt uchwały przyjmującej stanowisko 

 w sprawie powołania Funduszu Gwarancyjnego chroniącego rolników przed nieuczciwymi praktykami 

handlowymi. Zapytał, kto z radnych jest za podjęciem uchwały, kto jest przeciwny, kto wstrzymał 

się od głosowania. 

 

Uchwała Nr LVI/698/23 w ww. sprawie została podjęta przez Sejmik jednogłośnie  

    tj. 25 głosami „za” i stanowi zał. nr 69 do protokołu.  

 

Imienny wykaz głosowania stanowi zał. nr 70 do protokołu. 

 

Ad 21.  

Interpelacje i zapytania. 

Radny Leszek Wawrzyła złożył interpelację w sprawie budowy obwodnicy Jędrzejowa 

 w miejscowości Piaski. 
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Ad 22. 

Radni otrzymali Sprawozdanie z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego 

 w okresie między sesjami (zał. nr 71). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radna Agata Binkowska w imieniu swoim i Michała Pękali Burmistrza Radoszyc złożyła 

podziękowania Zarządowi Województwa za remont drogi wojewódzkiej nr 728. 

 

Przewodniczący Sejmiku ponownie zapytał radnych, czy są jeszcze uwagi  

do przedstawionego materiału. 

 

Więcej uwag nie zgłoszono.  

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął powyższe Sprawozdanie  

z działalności Zarządu Województwa Świętokrzyskiego w okresie między sesjami. 

 

Ad 23.  

Radni otrzymali Informację Przewodniczącego i Wiceprzewodniczących Sejmiku 

o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami (zał. nr 72). 

 

Przewodniczący Sejmiku zapytał radnych, czy są uwagi do przedstawionego materiału. 

 

Radni nie zgłosili uwag. 

 

Przewodniczący Sejmiku oznajmił, że Sejmik przyjął Informację Przewodniczącego 

i Wiceprzewodniczących Sejmiku o działaniach podejmowanych pomiędzy sesjami. 

 

Ad 24. 

Sprawy różne. 

 

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że ruszył nabór do XV edycji Nagrody 

Marszałka „ŚWIĘTOKRZYSKA VICTORIA”. Ideą Nagrody jest promowanie najbardziej 

aktywnych świętokrzyskich samorządów, przedsiębiorstw i osób – społeczników, działających 
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na rzecz swoich środowisk. Nagroda przyczynia się jednocześnie do integracji tych środowisk 

i pozytywnie wpływa na ich wzajemne relacje. Statuetki Świętokrzyskiej Victorii otrzymują te 

podmioty, które poprzez swoją działalność podnoszą rangę Województwa Świętokrzyskiego 

oraz promują region, stając się jego wyjątkowymi ambasadorami. 

Celem Nagrody jest również wspieranie prorozwojowych inicjatyw osób fizycznych  

i prawnych działających na terenie naszego regionu, a także promocja dobrych praktyk  

w zakresie zarządzania i kreowania rozwoju regionu. Nagroda przyznawana jest  

w trzech kategoriach: „Samorządność” (dla gmin i powiatów), „Osobowość”  

(dla przedstawicieli organizacji pozarządowych, społeczników, regionalistów, itp.)  

i „Przedsiębiorczość” (dla firm z regionu). Nadsyłanie wniosków we wszystkich kategoriach 

potrwa do 31 marca br. Spośród nadesłanych zgłoszeń Kapituła przyzna po pięć nominacji  

w każdej kategorii, następnie wyłoni laureatów piętnastej edycji „Świętokrzyskiej Victorii”. 

Zwrócił się z prośbą do Radnych o jak najszersze rozpowszechnienie informacji dotyczącej 

tegorocznego naboru.  

Przewodniczący Sejmiku poinformował, że termin kolejnej sesji – zgodnie 

 z harmonogramem to 27 lutego 2023r. Poprzedzą ją posiedzenia Komisji w dniach  

20 – 24 lutego 2023r.   

 

Głos w sprawach różnych zabierali: 

 

Radny Andrzej Swajda zwrócił się z zapytaniem, dlaczego Sejmik nie został poinformowany 

o wyroku Sądu Administracyjnego w Kielcach w sprawie udostępnienia informacji publicznej 

dotyczącej udostępnienia kart do głosowania w sprawie wyboru Marka Bogusławskiego  

na Wicemarszałka Województwa.  

 

Radny Andrzej Pruś, Przewodniczący Sejmiku poinformował, że jeżeli wyrok wpływał  

do Sejmiku to przekazywał informację. Tym razem informacja wpłynęła  

do Zarządu i nie czuł się zobowiązany do informowania. W oparciu o ustawę 

 o dostępie do informacji publicznej Zarząd przygotowuje odpowiedź. 

 

Radna Agnieszka Buras poruszyła problemy związane z utrudnieniami  

w związku z budową drogi 751. 
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Tomasz Jamka, Członek Zarządu zapewnił radną, że poczyni starania, żeby inwestor 

ograniczył utrudnienia związane z budową drogi. 

 

Ad 25.  

Przewodniczący Sejmiku ogłosił zamknięcie LVI sesji Sejmiku Województwa 

Świętokrzyskiego. 

 

       Przewodniczący Sejmiku 

 

 

Andrzej Pruś 

 

 

     Sekretarze obrad 

 

 

radna Agnieszka Buras      radny Józef Bryk 

       

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

Protokół sporządziła: 

Iwona Muter 
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